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RM.0002.8.6.2019                        

PROTOKÓŁ Nr 6/2019 

z VI Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim 

odbytej w dn. 28 marca 2019 roku. 

Ad. 1 - 5  

–  Otwarcia VI sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, o godz. 12.00 dokonał 

Przewodniczący Rady, Pan Arkadiusz Włodarski. Powitał wszystkich zebranych, m.in. drużynę 

piłki halowej OSP Lubsin, która zajęła I miejsce w turnieju wojewódzkim i w rozgrywkach nie 

przegrała żadnego meczu. Pan Burmistrz serdecznie pogratulował sukcesu zawodnikom oraz ich 

opiekunowi. Wręczył im także upominki. 

–  W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (lista obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

–  Quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady. 

–  Na sekretarza VI sesji wybrano radnego: Sławomira Kawczyńskiego. 

–  Pan Jarosław Waszak poprosił o wycofanie z porządku obrad uchwały w sprawie utworzenia 

odrębnego obwodu głosowania z uwagi na to, że obwody odrębne głosowania ustala Komisarz 

Wyborczy, a nie, jak w poprzednich wyborach – Rada Miejska. 

Radni przystąpili do głosowania nad wnioskiem Pana Jarosława Waszaka. 14 Radnych 

głosowało za przyjęciem tego wniosku, jeden Radny – Andrzej Schmidt był nieobecny podczas 

głosowania. Przewodniczący Rady ogłosił 15 minut przerwy. 

–  Przewodniczący Rady ogłosił 15 minut przerwy. 

–  Wznowiono obrady po przerwie. Od tej pory brało udział w głosowaniu 15 Radnych – Radny 

Andrzej Schmidt stawił się na sesję. 

–   Pan Arkadiusz Włodarski odczytała porządek obrad sesji. 

–  Radni przystąpili do głosowania nad przyjęciem porządku obrad po zmianie. 

–  Porządek obrad został przyjęty, 14 radnych głosowało za jego przyjęciem. Radny – Jan 

Bladowski nie wziął udziału w głosowaniu. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

–  W związku ze zmianą porządku obrad VI sesji numeracja uchwał uległa zmianie j.n. w adnotacji 

dotyczącej punktu 8 porządku obrad. 

–  Protokół z sesji V Rady Miejskiej VIII kadencji został przyjęty jednogłośnie (15 radnych 

opowiedziało się za jego przyjęciem). 

 

Ad. 6 

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania w okresie od ostatniej sesji, tj. od 8 marca 2019 r.. 

Powiedział m.in., że: zajmował się bieżącymi sprawami Urzędu, uczestniczył w 22 zebraniach 

sołeckich, na których wybierano sołtysów, podpisał z Panią Skarbnik umowę na pożyczkę z WFOŚ 
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w wysokości 1 miliona złotych na rozbudowę i przebudowę oczyszczalni ścieków, uczestniczył 

jako świadek przed sądem w sprawie dotyczącej geodezyjnego podziału gruntów, uczestniczył w 

spotkaniu z pracownikami oświaty w szkole podstawowej w Piotrkowie Kujawskim w sprawie 

przyszłej organizacji pracy na rok szkolny 2019/2020, wraz z Panią Skarbnik podpisał umowę 

dotyczącą budowy placu zabaw w miejscowości Lubsin, odbył spotkanie z przedstawicielami firmy, 

która będzie budować siłownie wiatrowe na terenie miejscowości Rudzk Duży i Dębołęka, w 

kierunku Połajewa, brał udział jako przedstawiciel w turnieju KGW, brał udział spotkaniu grupy 

zakupowej dotyczącej energii elektrycznej na lata przyszłe, brał czynny udział w rozwiązaniu 

problemu składowiska odpadów w Nowej Wsi, które powstało na podstawie decyzji Starostwa 

Powiatowego w Radziejowie. W obecnym stanie Starostwo wydało decyzję o zamknięciu 

składowiska, uprzątnięciu terenu w ciągu 14 dni, z rygorem natychmiastowej wykonalności, od 

momentu odbioru tej decyzji przez stronę. Omówił także inwestycje w toku i zakończone. 

 

Ad. 7. 

- Pan Arkadiusz Włodarski powiedział, że z uwagi na dość krótki termin między sesjami, który 

wynosił trzy tygodnie nie podejmował żadnych działań poza pełnieniem dyżurów. 

 

Ad. 8 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr VI/32/2019 w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto i Gmina Piotrków 

Kujawski oraz określenia granic ich obwodów od dnia 1 września 2019 r. 

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania dot. uchwały Nr VI/32/2019: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr VI/32/2019 została przyjęta jednogłośnie. 

Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr VI/33/2019 zmieniająca uchwałę nr 

III/19/2018 z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski na 2019 rok. 

 Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania dot. uchwały Nr VI/33/2019: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr VI/33/2019 została przyjęta jednogłośnie. 

 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał uchwałę nr VI/34/2019 zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2019-2029. 
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- Pani Jolana Zalesińska omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej oraz w budżecie, 

zgodnie z załącznikiem do uchwały Nr VI/35/2019 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2019. 

- Pan Błażej Barczak poprosił o przyjęcie tej uchwały, bo niesie ona dużo dobrego, między innymi 

dla szkół, które będą miały place zabaw. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że myśli, iż kwota 70 tys. zł usatysfakcjonuje dyrektorów 

szkół. Dodał, że środki te są przeznaczone tylko na zakup dodatkowych elementów na place zabaw, 

bo same place już istnieją. 

Radni przystąpili do głosowania dotyczącego uchwały Nr VI/34/2019. 

Wyniki głosowania dot. uchwały Nr VI/34/2019: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”. 

Uchwała Nr VI/34/2019 została przyjęta jednogłośnie. 

Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr VI/35/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2019. Pytań i dyskusji nie było. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania dot. uchwały Nr VI/35/2019: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”. 

Uchwała Nr VI/35/2019 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9 

Radni nie zgłosili żadnych interpelacji. 

 

Ad. 10 

- Pan Paweł Betliński zapytał Pana Dyrektora Stanisława Kwiatkowskiego o powody odmowy 

udostępnienia autobusu dla dzieci z przedszkola. 

- Pan Stanisław Kwiatkowski odpowiedział, że nie wie nic na ten temat. 

- Pan Sławomir Bogucki dodał, że on również nie wie na czym polega ten problem i wyraził 

zdziwienie, iż dyrekcja przedszkola nie zwróciła się z tym do niego. 

- Pan Błażej Fijałkowski zapytał kiedy będzie przetarg na dokumentację przebudowy ulic: Zielonej, 

Mokrej, Zachodzniej, Targowej, Słonecznej i Kasprowicza? Zapytał także o termin rozpoczęcia 

powierzchniowych remontów doraźnych dróg zniszczonych po zimie. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że o terminie przetargu informował już wcześniej, a 

remonty nawierzchni ulic rozpoczną się niebawem. 

- Pan Sławomir Kawczyński poprosił Pana Grzegorza Piaseckiego o przekazanie wniosku 

dotyczącego obcięcia gałęzi przy drodze powiatowej. 

- Pan Grzegorz Piasecki odpowiedział:.. 

- Pan Jan Bladowski zapytał o możliwość zakupu czyszczarki do ulic oraz rębarki do gałęzi. 
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- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że samorząd wyposaża zakład komunalny w ciężki sprzęt i 

sądzi, że tego typu sprzęt, o jakim wspomniał Pan Bladowski, zakład komunalny powinien zakupić 

we własnym zakresie. 

- Pan Błażej Barczak zapytał jak wygląda sprawa budowy farmy wiatrowej w Rudzku Dużym.  

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że na obecny moment nie przedstawi szczegółów. Dodał, że 

myśli, iż firma prowadząca te prace niebawem przedstawi ich zakres oraz terminy oraz zmianę 

organizacji ruchu. 

- Pan Błażej Barczak poprosił o zorganizowanie spotkania z mieszkańcami gdy tylko będą ustalenia 

w tej sprawie. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że w obecnej chwili mówienie o uciążliwościach jest zbyt 

późne. Na etapie przygotowania dokumentacji mieszkańcy byli informowani o kolejnych etapach i 

byli stronami, jako bezpośrednio sąsiadujący. Powiedział, ze można się spotkać, ale na procedury 

administracyjne już nie ma czasu. 

- Pani Halina Wawrzyniak zapytała o remont drogi od Leszcz do Kasprala Pana Grzegorza 

Piaseckiego. 

- Pan Grzegorz Piasecki odpowiedział, że.. 

- Pan Krystian Betliński zapytał kiedy będzie rozwożony kamień na remonty dróg? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że gdy pogoda będzie stabilna przez około dwa tygodnie 

będzie można rozpocząć rozdysponowywanie kamienia, po wyrównaniu wszystkich dróg. 

- Pan Paweł Betliński odniósł się do wcześniejszej wypowiedzi dotyczącej autobusu dla 

przedszkola. Powiedział, że nie ma tych informacji od dyrektora przedszkola oraz, że chodziło 

prawdopodobnie o udostępnianie autobusu na wycieczki. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że jeśli chodzi o wycieczki to należy rozgraniczyć czy są to 

wycieczki programowe czy tzw. krajoznawcze. Dodał, że wyjaśni tę sprawę. 

- Pan Grzegorz Piasecki poinformował, że w dniu dzisiejszym nadeszły zwrotne poświadczenia 

odbioru decyzji dotyczącej nakazu zamknięcia wysypiska odpadów w Nowej Wsi. Dodał, że 

niebawem okaże się czy firma, której cofnięto pozwolenie się odwoła. 

- Pan Wiesław Michalak wypowiedział się w sprawach dotyczących niezasadnej podwyżki pensji 

dla Burmistrza przez obecną Radę, oszukania go przez komisję w trakcie wyborów, oddalenia przez 

sąd jego protestu w tej sprawie oraz braku poparcia tego ze strony Pana Grzegorza P. Mówił także o 

rzekomej niekompetencji i złym zachowania w stosunki do jego osoby Pani Dyrektor BiOK w 

Piotrkowie Kujawskim, która nie zorganizowała tzw. „choinki w Wójcinie” w 2019 roku.  

Podważał również prawo zasiadania w Radzie Miejskiej przez Radnego, którego żona zajmuje 

kierownicze stanowisko w Urzędzie oraz prawo bycia członkiem Miejskiej Komisji Wyborczej 

sekretarki w Urzędzie. Poruszał także temat rzekomej próby morderstwa, której dopuścił się lekarz 

z jednego z ośrodków zdrowia w Piotrkowie Kujawskim, a także oskarżał o zatuszowanie 
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zabójstwa na jego synu. Powiedział także, że Burmistrz wielokrotnie go oszukał i jest on dla niego 

człowiekiem bez wartości. Ponadto zganił Burmistrza i Radę Miejską za podnoszenie podatków i 

opłat za śmieci. Miał także zastrzeżenia do tego, że nie zwolnił Pana Rybarczyka. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odebrał głos Panu Michalakowi. 

- Pan Arkadiusz Rybak omówił zasady, którymi kieruje się Rada Miejska podczas ustalenia pensji 

dla Burmistrza. Powiedział, że owszem, poprzednia Rada złośliwie obniżyła Burmistrzowi 

wynagrodzenie, ale wynagrodzenie, które wyznaczyła mu obecna Rada jest niższe niż miał ustalone 

od początku poprzedniej kadencji. 

- Pan Wiesław Michalak kontynuował swoją wypowiedź w w/w tematach. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział Panu Michalakowi, że wielokrotnie wspierał jego 

działalność finansowo, wobec tego nie byłoby go tutaj teraz gdyby nie wsparcie jego i innych osób z 

tą działalnością charytatywną. Dodał, że Pan Michalak już nigdy nie otrzyma od niego wsparcia. 

Powiedział także, że Pan Michalak nie może rządzić w kadrach Urzędu i jednostek podległych bo 

nie ma do tego prawa. 

- Pani Joanna Lewandowska – Kołodziejska powiedziała, że Pan Wiesław Michalak mianuje się w 

swoich wypowiedziach niestrudzonym animatorem kultury i wymaga od BiOK, aby instytucja ta 

organizowała imprezy, które on organizował od lat? Powiedziała, że odpowiedziała mu zgodnie z 

prawdą na jego pytanie o powodzie braku organizacji tej imprezy – nie było jej w planie instytucji 

kultury. 

- Pan Sławomir Kawczyński powiedział, ze Burmistrz powiedział prawdę, a 

siedemdziesięcioprocentowy wyraz poparcia go w wyborach mówi sam za siebie. 

- Pan Grzegorz Piasecki powiedział, że nie zmienił swojego nazwiska i nadal nazywa się Grzegorz 

Piasecki. 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że dziękuje Panu Piaseckiemu za to wsparcie. Powiedział 

również, że sekretarka może być członkiem komisji wyborczej podczas wyborów samorządowych a 

mąż pracownika urzędu może być wybrany Radnym, a przepisy nie zabraniają tych sytuacji. 

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, że bywał na różnych sesjach, ale z takim przypadkiem się 

nie spotkał. Powiedział, że widywał Pana Michalaka często u Burmistrza. Dodał, ze sam 

wielokrotnie w różnej postaci pomagał Panu Michalakowi. Wypowiedział się także nad 

zwiększeniem kosztów gospodarki śmieciowej, których nie generują zakłady odbierające śmieci, a 

samorządy nie mają na to wpływy, bo koszty generuje prawo obowiązujące w Polsce, a głównym 

czynnikiem cenotwórczym jest opłata środowiskowa.  

 

Ad. 11 

–  Pan Arkadiusz Włodarski po stwierdzeniu pełnej realizacji porządku obrad VI sesji Rady 

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim VIII kadencji dokonała jej zamknięcia. 
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Zamknięcie VI sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 13:38 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                        

Przewodniczący Rady Miejskiej – Arkadiusz Krzysztof Włodarski /-/ 


